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В статье на примере подготовки бакалавра по направлению «Филология» рассматриваются 

особенности формирования компетенций и оценивания результатов обучения в процессе 

освоения образовательной программы и в ходе итоговой государственной аттестации; пред-

лагаются новые подходы к проектированию инновационных оценочных средств на промежу-

точных и завершающем этапах обучения.

Ключевые слова: промежуточная аттестация, итоговая государственная аттестация, ком-

петенции, результаты обучения, инновационные образовательные технологии.

Intermediate and Final Assessment within the Competence Approach:  
Innovative Educational Technologies Implementation

E. N. Kovtun, S. E. Rodionova

Exemplified by the bachelors majoring in Philology, the peculiarities of the development and as-

sessment of the competence and outcomes of the teaching process resulting from the mastery of 

the curriculum and within the final state assessment are analyzed in the article, new approaches to 

and design of the innovative assessment means at the intermediate and final levels are proposed.

Key words: intermediate assessment, final state assessment, competence, outcomes of the 

teaching process, innovative educational technologies.
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